
 
 
Vragen m.b.t. het voorstel ten aanzien van het Voorlopig Ontwerp sporthal en ontmoetingsruimte 
’t Hazzo
 
 
Fractie AWB:
 

1. Is het voorlopig ontwerp en met name de scenario’s voor de gevels al met welstand 
besproken en zijn de omwonenden al over dit ontwerp geïnformeerd c.q. gehoord?
 
Antwoord: Het Voorlopig Ontwerp is in deze fase van het ontwerpproces nog niet besproken 
met de welstandscommissie. ’t Hazzo ligt conform het vigerende welstandsbeleid in een 
soepel welstandsgebied. Het gevelontwerp is nog niet gedeeld met de omwonenden. Er is 
rekening gehouden met de wens van omwonenden om de gevels te verfraaien en te 
vergroenen. Het Voorlopig Ontwerp wordt gedeeld met de omwonenden en de gebruikers.
 

2. Is de gevelverfraaiing scenario 2 (vergroening) niet veel duurder in onderhoud dan scenario 1 
en daarmee op termijn ook duurder dan scenario 1.  
 
Antwoord: De vergroening vraagt minimaal onderhoud. De planten krijgen bij droogte water 
via een druppelsysteem. Het is de bedoeling dat de planten via stalen draden omhoog 
groeien. Wanneer de planten na circa 5 a 7 jaar de daklijn hebben bereikt zullen om de 3 a 5 
jaar de planten worden teruggesnoeid.

 
 


